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ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος   

ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 585/22-10-2021 της Βουλής των Ελλήνων  
 

Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης, που κατέθεσε ο Βουλευτής κ. 

Αθανάσιος Δαβάκης με θέμα «Εξέλιξη της πρωτοβουλίας του Δήμου της Σπάρτης για 

την αξιοποίηση του αεροδρομίου της πόλης», σας γνωρίζω τα ακόλουθα: 

Την 11η Σεπτεμβρίου 2013 είχε υπογραφεί η υπ’ αριθ.14/13 Σύμβαση μεταξύ 

του  Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας (ΜΤΑ) και Δήμου Σπάρτης σύμφωνα με το άρθρο 

38 παρ.2 του ΠΔ 715/79. Στη συνέχεια η εν λόγω σύμβαση κρίθηκε, κατά τον έλεγχο 

νομιμότητας, με την Απόφαση της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Πελοποννήσου, Δυτ. 

Ελλάδας & Ιονίου, με  Αρ.Πρωτ.26460/28-4-2014, ως άκυρη. Παρά ταύτα για την εν 

λόγω μίσθωση το ΜΤΑ προέβη σε όλα τα διαθέσιμα ένδικα μέσα και εν τέλει εισέπραξε 

από το Δήμο τα οφειλόμενα ποσά. 

Περαιτέρω ο Δήμος Σπάρτης, με  το υπ’αριθμ. Πρωτ.οικ.19081/18 Σεπ 19, 

επανήλθε στο αίτημά του για αξιοποίηση του αεροδρομίου (Α/Δ) Λευκοχώματος και το 

Νοέμβριο του 2019 το ΓΕΑ εξέφρασε τη σύμφωνη γνώμη του για αξιοποίηση του εν 

λόγω Α/Δ, μέσω μίσθωσης με μέριμνα του ΜΤΑ, σύμφωνα με τη νομοθεσία που διέπει 

το Ταμείο. Μάλιστα οι απαιτούμενες ενέργειες γνωστοποιήθηκαν εγγράφως στο Δήμο, 

από την 11η Δεκεμβρίου 2019. 

Πέραν των παραπάνω, το ΜΤΑ προσκάλεσε το Δήμο Σπάρτης την 4η 

Φεβρουαρίου 2020 και την 29η Ιουνίου 2020 για υλοποίηση συνάντησης με αντικείμενο 

τη συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων για το ενδεχόμενο τυχόν εκμίσθωσης του Α/Δ. 

Επιπρόσθετα, το ΓΕΑ την 21η Μαΐου τρέχοντος έτους, ενημέρωσε το Δήμο 

Σπάρτης ότι εκκρεμούν οι από μέρους του ενέργειες για συνεργασία με το ΜΤΑ και εν 

τέλει την 9η Σεπτεμβρίου 2021 υλοποιήθηκε στις εγκαταστάσεις του ΜΤΑ άτυπη 
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συνάντηση ανάμεσα στον Δήμαρχο Σπάρτης και εκπροσώπους του Ταμείου, κατά την 

οποία επισημάνθηκε ότι όλες οι προτεινόμενες χρήσεις θα πρέπει να τύχουν έγκρισης 

από το ΓΕΑ. 

Μετά από την παραπάνω συνάντηση το ΓΕΑ, την 11η Οκτωβρίου τρέχοντος 

έτους, ενημέρωσε εγγράφως εκ νέου το Δήμο Σπάρτης σχετικά με τις απαιτούμενες 

ενέργειες στις οποίες πρέπει να προβεί, προκειμένου να υλοποιήσει τις προθέσεις 

αξιοποίησης του Α/Δ. 

Κατόπιν των ανωτέρω, προκύπτει ότι από μέρους της Πολεμικής Αεροπορίας 

και του Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας έχουν γίνει όλες οι απαραίτητες ενέργειες 

προκειμένου βάσει των προβλέψεων των άρθρων 38 και 39 του ΠΔ 715/79 να 

διενεργηθεί από το Ταμείο εκμίσθωση ακινήτου σε Οργανισμό Τοπικής Αυτοδιοίκησης. 
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